
 

 
Skolebestyrelsesmøde 

Janderup Skole og Blåvandshuk Skole 
 

Dato: Mandag d. 6. maj 2024 
Tidspunkt: 17:00 – 19.00 
Mødested: Janderup Skole 
Referent: Morten Bech Sørensen 
 
 
Deltagere 
Helene Schaldemose (formand) 
Thomas Heide Christensen (næstformand) 
Afbud - Jørgen Søndergård 
Monica Lykke Nielsen 
Tina Bentsen 
Afbud - Trine Kærgaard Haltrup 
Anne Mette Thrane 
Marielle Damgård Rindal 
Line Hindø Paabøl Andersen 

Heidi Elbæk 
Morten Bech Sørensen 
Thomas Wollerup 
Afbud - Ramin Rezai (elevrådsformand Blåvandshuk 
Skole) 
Tilde Mathiasen (elevrådsmedlem Janderup Skole) 
Clara B. Skovfoged (elevrådsmedlem Janderup 
Skole)

 
 

Dagsorden Referat 
1.  

 
 
 

Orienteringer 
1. Formand 
2. Skoleledelsen 
3. MED 
4. Elevråd 
5. Andre 

Ad. 1  
Orientering om deltagelse i 
Skoleudviklingssamtalen med skolechefen. 
Thomas uddybede hvad en 
skoleudviklingssamtale er og hvordan vi 
inddrager elevernes stemme i arbejdet. 
Det var en positiv oplevelse, at invitere eleverne 
indenfor i et nyt forum. 
Der blev også lagt vægt på, at få skole, SFO og 
klub til at hænge bedre sammen i fremtiden. 
Den endelige Skoleudviklingsplan præsenteres 
på et senere skolebestyrelsesmøde. 
Ad. 2 
Thomas orienterede om status på 
fagfordelingsprocessen, på personalesituationen 
og arbejdet med overgangen til overbygningen. 
Ad. 3 
Møde afholdt d. 8/4, hvor budget, fravær, 
beredskabsplaner og div fremtidsplaner blev 
behandlet. 



 

Ad. 4 
Janderupeleverne fortalte om seneste 
elevrådsmøde. 
Ad. 5 
Thomas fortalte om 6. årgangs besøg på Poghøj. 

2.  Rapporter fra trivselsmålinger 
Se bilag 
Hvilket indtryk giver rapporterne om 
status? 
Hvilke tanker gør vi om arbejdet med 
trivsel i fremtiden? 

Snak om enkeltproblematikker, om årsager, om 
generelle tendenser og om indsatser der 
iværksættes generelt. Fx orienterede Thomas 
om minidiamantforløbsuddannelse, 
ordblindestrategi og trivselspolitik. 
Heidi forklarede hvordan klasseteams arbejder 
videre med trivselsindsatser i Hjernen & Hjertet. 
Det besluttedes at bestyrelsen orienteres 
løbende om arbejdet med trivselshandleplan/-
politik. 

3.  Henvendelse vedr. klubber 
Se bilag 

Gennemgang af - og snak om henvendelse om 
Janderupbørnenes muligheder og udfordringer i 
forhold til Ungdomsklubben i Oksbøl og de 
initiativer der pt. udspringer af arbejdet med 
Janderups lokale udviklingsplan. 
Der stilledes spørgsmål ved et skolebuskorts 
gyldighed. 
Tina orienterede om, at et skolekort gælder på 
stort set samme måde som et pendlerkort. 
Helene orienterede om prøveaftener for 6.kl. på 
Samuelsgården. 
Thomas påtog sig at svare på henvendelsen. 

4.  Input til skolebestyrelsens 
årsberetning 

Opgaven med udarbejdelsen af delelementer til 
årsberetningen blev fordelt mellem de 
forældrevalgte. 
 
Der samles op på næste møde. 

5.  Fyraftensmøde 
Fælles møde?  
Årsberetning og andet indhold 
Forældremøder til skoleårets opstart – 
kontaktpersoner. 

Snak om hvordan årsberetningen fremlægges. 
 
Det besluttedes at årsberetningen udgives på 
video. 

6.  Princip for to-voksenordning 
Se bilag fra sidst – færdiggøre. 

Forslaget vedtaget med få ændringer. 

7.  Punkter til mødet i juni 3. juni afholdes årets sidste møde – mødet 
afholdes evt. i Ho. 

8.  Eventuelt Forespørgsel fra lærerne i Janderup om 
bestyrelsen vil genoverveje kravet om 
børnedeltagelse til alle skole-/hjemsamtaler. 
Der ses på princippet først i det nye skoleår. 

 


